



裘錦秋中學（屯門）  
Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址：香港屯門楊青路 28 號

網址 Web site : <http://www.jcctm.edu.hk> 電話 Tel. : (852)-2461 1555 傳真 Fax : (852)-2464 6161 電郵 E-mail : mail@jcctm.edu.hk

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong

傳真 Fax : (852)-2464 6161 電郵 E-mail : mail@jcctm.edu.hk

家長通告 2025-2026/246

屯門區捐血日邀請

敬啟者：

本校將於 2026 年 2 月 11 日聯同香港紅十字會舉辦「屯門區捐血日」活動，現邀家長共同參與捐血活動，伸出手，幫助他人再活一次。詳情如下：

日期：	2026 年 2 月 11 日(星期三)
時間：	上午 9:45 至下午 3:00 期間
地點：	本校禮堂
備註：	根據現時指引，您必須完全符合以下捐血基本條件： 1.健康良好 2.體重 41 千克或以上（即 90 磅或以上） 3.年齡介乎 16 至 65 歲（適用於首次捐血者） *詳情請參與紅十字會輸血服務中心一捐血條件

是次活動為公開活動，歡迎邀請符合資格的有心人士，一同前來捐血。如有查詢，請致電 2461 1555 與馮馨盈老師聯絡。

此致  
貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二六年一月五日



**Parents Circular 2025-2026/246**  
**Invitation to Tuen Mun Blood Donation Day**

Dear Parents/Guardians,

Our school will co-host the “Tuen Mun Blood Donation Day” event with the Hong Kong Red Cross on February 11, 2026. We cordially invite parents to join us in this blood donation activity. Reach out and give someone another chance at life. Details are as follows:

Date	11 <sup>th</sup> February, 2026 (WED)
Time	From 9:45 AM to 3:00 PM
Venue	The School Hall
Remarks	<p>According to current guidelines, you must fully meet the following basic blood donation requirements:</p> <ol style="list-style-type: none"><li>1. Be in good health</li><li>2. Weigh 41 kilograms or more (i.e., 90 pounds or more)</li><li>3. Be between 16 and 65 years of age (for first-time donors)</li></ol> <p>*For details, please refer to the Hong Kong Red Cross Blood Transfusion Service Centre's blood donation requirements.</p>

This event is open to the public. We welcome all eligible individuals to join us in donating blood. For inquiries, please contact Ms. Fung Hing Ying at 2461 1555.

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping  
Principal